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Hold on 3s Hold on 3s

1.Hold “    ”（on the vibrator）3s to place it into Standby condition.
2. Hold “    ”（on the remote）for 3s to turn on, then press“    ”to switch 
    patterns.   
3. Hold “    ”3 seconds to pause while vibrating. You can restart the device 
   with the remote directly within 20 minutes, otherwise it will be off. Repeat all 
   above to turn it on.                               
*The vibrator can work independently without the remote. Just press “    ” 
  again to change patterns after standby, and hold for 3s to turn off.

 ON / OFF  

 DISTANCE

Remote :

Remote Control Distance：

Vibrator :

5-10m

CHANGE PATTERNS

USB MAGNETIC CHARGING

1.Vibrator

1-2H

POWER BANK

PC

10000mAh

100%

PRODUCT CLEANING

SAFETY

 Certificate  
       examine

MADE IN CHINA

Do not use it at temperature over 167 ℉/75 ℃.

Stop using it when any discomfort occurs.

It is recommended to use it with water-based lubricant.

Do not use it if you find the product unsmooth or damaged.

Keep out of reach of children.

9 Patterns

长按3秒 长按3秒

遥控:震动器 :

版本：1.0

（使用产品前请仔细阅读本使用说明书，并请妥善保管）

移动充电宝

PC

10000mAh

磁吸充电处

产品规格

开/关机  

控制距离
遥控控制距离：

5-10米

9 频震动模式

切换模式

充电模式

1.震动器充电

如图找到DC标识后，将USB数据连接线一端与产品充电DC孔连接，USB另一端可插入智能
硬件（车充、插头、电脑、充电宝等）

长按遥控器开关3秒启动遥控器后，可通过遥控器按键实现模式
切换，使用过程中，长按3秒产品将恢复到待机状态，可通过遥
控器再次启动。
（注：产品待机20分钟后将自动关机）

先长按震动器上电源键3秒使产品处于待机状态后，或可
通过遥控器控制

100%1-2小时

保养与维护
1.本品仅适合成年人使用，非避孕用品，请远离儿童放置。
2.使用过程中，请勿过度用力，请留意避免受伤。
3.请勿与他人混用本产品。使用过程中如有不适，请立即停用本品。
4.须定期检查产品是否损坏，发现损坏时应立即停止使用。

注意事项
1.本产品为成人玩具，未成年人禁止使用；
2.为了卫生，建议与避孕套一起使用；
3.为了保护您娇嫩的肌肤，建议与润滑剂同时使用；
4.请将产品存放在阴凉干燥之处；
5.使用时若产生不适，请立即停止使用。

证书验证

中国制造

生产日期
生产日期见包装

合格

75mm*155mm双面印刷
材质：250g双铜版纸

SHD-S278-2 通用说明书（英文版）
75mm*155mm双面印刷
材质：250g双铜版纸

SHD-S278v-2 通用说明书（中文版）

155mm

75mm

2.遥控器

9
.0

6
 in

 ( 2
3

0
 m

m
 ) 

3
.5

4
 in

 ( 9
0

 m
m

 ) 

2
.2

8
 in

 ( 5
8

 m
m

 ) 

1.14 in ( 29 mm ) 

2.72 in ( 69 mm ) 1.14 in ( 29 mm ) 

9
.0

6
 in

 ( 2
3

0
 m

m
 ) 

3
.5

4
 in

 ( 9
0

 m
m

 ) 

2
.2

8
 in

 ( 5
8

 m
m

 ) 
1.14 in ( 29 mm ) 

2.72 in ( 69 mm ) 1.14 in ( 29 mm ) 

DC

3
.0

3
 in

 (
 7

7
 m

m
 )

 

1.26 in 
( 32 mm )

3
.0

3
 in

 (
 7

7
 m

m
 )

 

1.26 in 
( 32 mm )

DC
5V

2.Remote :

5V 磁吸充电处

*WARNING: Please DO NOT use adaptor with ">5V" output

*请使用5V及以下电源适配器；



This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 
following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2)
 this device must accept any interference received, including interference that may 
cause undesired operation. 
Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void the user's authority to operate the equipment.
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class 
B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 
provide reasonable protection against harmful interference in a residential 
installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy 
and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful
 interference to radio communications. However, there is no guarantee that 
interference will not occur in a particular installation.
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception,
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged 
to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different
from that to which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can
 be used in portable exposure condition without restriction. 


